
 
Protokół nr XXXIII/22 

z XXXIII Sesji Rady Powiatu  
w dniu 24 lutego 2022 roku 

 

 

Sesja odbyła się w trybie zdalnym. Przewodniczący Rady Andrzej Kubat  prowadził obrady 

on-line z siedziby Starostwa Powiatowego w Częstochowie.  

 

Ad. 1 

Przewodniczący Rady Powiatu Andrzej Kubat o godz. 10:00 otworzył obrady XXXIII 

Sesji witając radnych, gości i pozostałych uczestników.  

 

Ad. 2 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w posiedzeniu uczestniczy 25 radnych, co wobec 

ustawowego składu Rady wynoszącego 25 osób stanowi quorum pozwalające na podejmowanie 

prawomocnych decyzji. Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.  

 

Radni obecni 25: 

 na sali sesyjnej  -  10 radnych 

 on-line           -   15 radnych 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat oświadczył, że w związku z agresją Federacji Rosyjskiej na 

Ukrainę sytuacja polityczna w Polsce i na całym świecie jest bardzo trudna. Powiat 

częstochowski, który ma za sobą wiele lat współpracy z Ukrainą chce pokazać, że jest 

solidarny z narodem ukraińskim i dlatego zaprasza starostę do wygłoszenia  oświadczenie 

władz powiatu częstochowskiego w sprawie agresji. 

 

Starosta K. Smela przedstawił oświadczenie władz powiatu częstochowskiego w sprawie 

agresji Federacji Rosyjskiej wobec Ukrain, która nastąpiła w dniu sesji dziś nad ranem. 

Oświadczenie stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. Samorząd częstochowski 

wyraża stanowczy sprzeciw przeciwko zbrojnym działaniom Rosji  i jest przygotowany na 

pomoc i przyjęcie fali uchodźców. W tej sytuacji nie należy spodziewać się jednak przyjazdu 

delegacji z zaprzyjaźnionego powiatu kołomyjskiego (b. powiat śniatyński) na uroczystość 

rozdania statuetek starosty zaplanowaną w najbliższą sobotę.   

 

Rada Powiatu poparła ww. oświadczenie poprzez aklamację.  

 

Ad. 3 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że radni otrzymali porządek obrad wraz z 

zawiadomieniem o sesji za pośrednictwem systemu eSesja. Zapytał, czy są uwagi i 

propozycje zmian. Wobec braku głosów poddał pod głosowanie porządek obrad. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” przyjęła porządek 

obrad. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie porządku obrad. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

 

 



 2 

Porządek obrad: 

1. Otwarcie obrad XXXIII Sesji i powitanie.  

2. Stwierdzenie prawomocności obrad.   

3. Przedstawienie porządku obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

5. Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

6. Informacja z działalności Starosty i Zarządu w okresie międzysesyjnym. 

7. Informacja z działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w 

Częstochowie oraz Krajowego Systemu Ratowniczo-Gaśniczego na terenie powiatu 

częstochowskiego w 2021 roku. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu 

Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku. 

11. Sprawozdanie z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie 

Częstochowskim za 2021 rok. 

12. Sprawozdanie z gospodarowania powiatowym zasobem nieruchomości za 2021 rok. 

13. Sprawozdania stałych komisji Rady z działalności w 2021 roku: 

 sprawozdanie Komisji Rewizyjnej 

 sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji,  

 sprawozdanie Komisji Budżetu,  

 sprawozdanie Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu,  

 sprawozdanie Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska,  

 sprawozdanie Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa,  

 sprawozdanie Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej. 

14. Informacja o umorzonych, odroczonych i rozłożonych na raty należnościach powiatu  

w II półroczu 2021 roku. 

15. Informacja o wysokości średnich wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych 

stopniach awansu zawodowego w szkołach prowadzonych przez powiat. 

16. Korespondencja Rady Powiatu w okresie międzysesyjnym. 

17. Wnioski i oświadczenia radnych; komunikaty.  

18. Zamknięcie obrad XXXIII Sesji. 

 

Ad. 4 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że protokół nr XXXII/21 z sesji w dniu  

20 grudnia 2021 roku był udostępniony w Biurze Rady oraz w systemie eSesja, a także został 

wyłożony przed niniejszą sesją. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat zapytał, czy są uwagi do protokołu. W związku z ich 

brakiem poddał go pod głosowanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” przyjęła protokół nr 

XXXII/21. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
 

Ad. 5 

Na wniosek Przewodniczącego Rady w uzgodnieniu z klubami radnych do Komisji Uchwał  

i Wniosków zaproponowano radnych: 
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1. Marianna Dziura 

2. Adam Markowski 

 

Rada Powiatu w obecności 24 radnych jednomyślnie: 24 głosami „za” powołała Komisję 

Uchwał i Wniosków w ww. składzie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Powołanie komisji uchwał i wniosków. 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Wochal 
 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził powołanie Komisji Uchwał i Wniosków.  

 

Ad. 6  

Starosta K. Smela przedstawił sprawozdanie z działalności Starosty i Zarządu za okres 

międzysesyjny tj. od dnia 20 grudnia 2021 roku obejmujące zagadnienia omawiane na  

posiedzeniach Zarządu, w tym podjęte uchwały. Sprawozdanie zawiera informację o 

zadaniach realizowanych przez poszczególne wydziały Starostwa i inne jednostki 

organizacyjne powiatu. Szerzej odniósł się do kwestii: 

 sytuacja na Ukrainie (trzeba się liczyć z poważnymi konsekwencjami, w tym kosztami 

dla państwa i powiatu); 

 sytuacja związana z covid-19 (w żadnej jednostce powiatowej nie stwierdzono 

zakażeń; w starostwie odnotowano 8 izolacji wśród pracowników); 

 zadania drogowe realizowane przez PZD (kontynuacja robót inwestycyjnych, 

postępowania przetargowe, wnioski do programu Polski Ład, współpraca w zakresie 

drogownictwa z poseł L. Burzyńską, Sz. Giżyńskim M. Trepką); 

 budowa parking na potrzeby starostwa przy ul. Korczaka (parking niedługo ruszy); 

  nabór wniosków do programu Polski Ład - edycja PGR; 

 zwrot źle naliczanej przez ministerstwo subwencji oświatowej. 

Sprawozdanie stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości informację z działalności Zarządu w okresie 

międzysesyjnym.  

 

Ad. 7 

Komendant Miejski PSP Marek Radosz przedstawił informację z działalności Komendy 

Miejskiej Państwowej Straży Pożarnej w Częstochowie oraz Krajowego Systemu Ratowniczo 

- Gaśniczego na terenie m. Częstochowy i powiatu częstochowskiego w roku 2021 w formie 

prezentacji multimedialnej, w tym kwestie: charakterystyka i zagrożenia w obszarze 

chronionym; stan zatrudnienia, potencjał ratowniczy, mapa zagrożeń powiatu, prowadzone 

działania ratownicze przez jednostki ochrony przeciwpożarowej, zestawienie zdarzeń za lata 

2020 – 2021, działania związane z pandemią covid-19, osoby poszkodowane w wyniku 

zagrożeń, dofinansowanie jednostek, szkolenia i ćwiczenia strażaków OSP, wydział 

kwatermistrzowsko-techniczny, zrealizowane zakupy, działalność kontrolno-rozpoznawcza i 

profilaktyczna, wnioski i plany na 2022 rok. Komenda Miejska PSP obejmuje swoim 

zasięgiem miasto Częstochowa i powiat częstochowski. W 2021 roku na obszarze działania 

Komendy powstało ogółem 7053 zdarzeń. Jednostki ochrony przeciwpożarowej 

interweniowały 1030 razy przy pożarach, 5626 razy podczas miejscowych zagrożeń i 397 

razy w ramach alarmów fałszywych. W odniesieniu do roku 2020 odnotowano spadek liczby  
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pożarów o 516 (33,4%), wzrost liczby miejscowych zagrożeń o 252 (4,7%) i spadek liczby 

alarmów fałszywych o 15 zdarzeń (3,6%). Po raz pierwszy odnotowano większą ilość zdarzeń 

w powiecie, niż w mieście. Również od lat notowanych jest dużo więcej zdarzeń poza 

pożarowych. W ubiegłym roku dofinansowanie z MSWiA dla jednostek OSP spoza KSRG z 

terenu miasta i powiatu częstochowskiego wyniosło 414582 zł, w tym dofinansowanie w 

grupie wydatków inwestycyjnych 300000 zł, a w grupie wydatków bieżących 114 582 zł. 

Komendant podziękował władzom powiatu na okazywaną pomoc i współpracę, w tym 

staroście Krzysztofowi Smeli - nowemu prezesowi OSP, a także członkowi zarządu G. 

Jelonkowi za przydzielone zaplecze socjalne podczas akcji. Liczy na dalszą dobrą współpracę 

i wsparcie.   Szczegółowe informacje nt. działalności Komendy Miejskiej Państwowej Straży 

Pożarnej oraz Krajowego Systemu Ratowniczo - Gaśniczego zostały zawarte w przekazanym 

do Rady sprawozdaniu stanowiącym załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

Wiceprzewodnicząca Rady U. Całusińska zapytała, jak PSP poradziła sobie z ostatnimi 

wichurami. 

 

Komendant M. Radosz odparł, że podczas ostatnich wichur odnotowano 150 zdarzeń, w tym 

uszkodzone dachy. Na szczęście nikt nie został ranny i strażacy dali radę.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat w im. mieszkańców powiatu podziękował Komendantowi i 

załodze za działalność częstochowskiej PSP, z którą wszyscy czują się bezpiecznie. Dziękuje 

również za merytoryczne sprawozdanie i składa gratulacje dla nowego prezesa OSP - starosty  

K.Smeli.  

 

Wiceprzewodnicząca U. Całusińska przyłączyła się do podziękowań dla PSP. Zawód 

strażaka cieszy się niekłamanym szacunkiem wśród społeczeństwa i wymaga wielkiej  

odporności fizycznej i psychicznej. Strażacy dbają nie tylko o bezpieczeństwo p.pożarowe, bo 

również ochraniają imprezy kulturalne i kościelne.  

 

Ad. 8 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028 został 

udostępniony w systemie eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. 

Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: 24 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

podjęła uchwałę Nr XXXIII/249/2022 w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 

Powiatu Częstochowskiego na lata 2022 – 2028. Uchwała stanowi załącznik nr 5 do 

niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej Powiatu Częstochowskiego na 

lata 2022 – 2028 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 
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WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Janowski 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  

 

Ad. 9 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie Powiatu Częstochowskiego na 2022 rok został radnym udostępniony w systemie 

eSesja i zaakceptowany przez komisję merytoryczną. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania do projektu uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu  w obecności 25 radnych podjęła uchwałę Nr XXXIII/250/2022 w sprawie 

zmian w budżecie Powiatu Częstochowskiego na 2022 rok.: 24 głosami „za”, przy 1 głosie 

„wstrzymującym się” Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie powiatu częstochowskiego na 2022 rok 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Adam Jaruga, Gwidon Jelonek, 

Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, Magdalena 

Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta Tomza, Edyta 

Wierzbińska, Adam Wochal 

 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Maciej Janowski 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
 

Ad. 10 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia 

petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku został radnym udostępniony w systemie eSesja wraz z 

treścią petycji i dwoma uzupełnieniami. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji uznała petycję za 

niezasadną, co zostało zarekomendowane Radzie. Przewodniczący zapytał, czy są uwagi i 

zapytania związane z petycją, bądź z projektem uchwały. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. projekt 

uchwały. 

 

Rada Powiatu  w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” podjęła uchwałę Nr 

XXXIII/251/2022 w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku. Uchwała 

stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji z dnia 21 grudnia 2021 roku 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat stwierdził podjęcie ww. uchwały.  
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Ad. 11 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z działalności Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Częstochowskim za 2021 rok zostało udostępnione w 

systemie eSesja i zaakceptowane na posiedzeniu komisji merytorycznej. Zapytał, czy jest 

potrzeba rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

 Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku w Powiecie Częstochowskim za 

2021 rok 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta Łągiewka, 

Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna Tekiela, Danuta 

Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 12 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że sprawozdanie z gospodarowania 

powiatowym zasobem nieruchomości za 2021 rok zostało udostępnione w systemie eSesja  

i zaakceptowane na posiedzeniu komisji merytorycznej. Zapytał, czy jest potrzeba 

rekomendowania i czy są uwagi bądź zapytania. Sprawozdanie stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu. 

 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec braku głosów poddał pod głosowanie ww. 

sprawozdanie. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania z gospodarowania powiatowym zasobem nieruchomości za 2021 rok 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
 

 

Ad. 13 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że wszystkie komisje Rady przedłożyły 

sprawozdania z działalności w 2021 roku. Sprawozdania zostały udostępnione w systemie 

eSesja i stanowią załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. Jeśli nie ma uwag, będą kolejno  

głosowane.  

 

Ad. 13a 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Rewizyjnej za 2021 rok. 
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Rada Powiatu w obecności 24 radnych: jednomyślnie 24 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Rewizyjnej 

ZA: 24, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (24) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska 

 

BRAK GŁOSU (1) 

Adam Wochal 

 

Ad. 13b 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Skarg, Wniosków i Petycji za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 13c 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Budżetu za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Budżetu 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 13d 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 
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Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Edukacji, Kultury, Promocji i Sportu 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 13e 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Infrastruktury, Rolnictwa i Ochrony Środowiska 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 13f 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 

Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Samorządności i Bezpieczeństwa 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta 

Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 

 

Ad. 13g 

Przewodniczący Rady A. Kubat poddał pod głosowanie sprawozdanie z działalności 

Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej za 2021 rok. 

 

Rada Powiatu w obecności 25 radnych: jednomyślnie 25 głosami „za” zatwierdziła ww. 

sprawozdanie. 
Wyniki głosowania 

Głosowano w sprawie: Przyjęcie sprawozdania Komisji Zdrowia i Polityki Społecznej 

ZA: 25, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (25) 

Urszula Całusińska, Mieczysław Chudzik, Grzegorz Dyner, Marianna Dziura, Andrzej Goldsztajn, Maciej Janowski, Adam Jaruga, 

Gwidon Jelonek, Katarzyna Kapica, Henryk Kasiura, Robert Knysak, Monika Kosielak, Andrzej Kubat, Bożena Lara, Elżbieta  
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Łągiewka, Magdalena Maciążka, Adam Markowski, Jan Miarzyński, Adam Morzyk, Ignacy Palutek, Krzysztof Smela, Joanna 

Tekiela, Danuta Tomza, Edyta Wierzbińska, Adam Wochal 
 

Ad. 14 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja nt. należności 

przysługujących powiatowi, które zostały umorzone, rozłożone na raty lub wobec których 

termin płatności został odroczony w II półroczu 2021 roku została udostępniona w systemie 

eSesja  i omówiona na posiedzeniu komisji merytorycznej. W okresie sprawozdawczym 

powiatowi nie przysługiwały żadne należności, ani zobowiązania. Informacja stanowi 

załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 15 

Przewodniczący Rady A. Kubat poinformował, że informacja z wysokości średnich 

wynagrodzeń nauczycieli na poszczególnych stopniach awansu zawodowego w szkołach 

prowadzonych przez powiat w 2021 roku została udostępniona w systemie eSesja i 

zaakceptowana na posiedzeniu komisji merytorycznej. Informacja stanowi załącznik nr 12 do 

niniejszego protokołu. 

 

Rada Powiatu przyjęła do wiadomości ww. informację.  

 

Ad. 16 

Przewodniczący Rady A. Kubat przedstawił korespondencję, która wpłynęła do Rady w 

okresie od ostatniej sesji tj. od 20 grudnia 2021 roku informując, że poszczególne dokumenty 

pozostają do wglądu w Biurze Rady. Informacja stanowi załącznik nr 13 do niniejszego 

protokołu.  

 

Ad. 17 

Radny A. Markowski powiedział, że sytuacja jest szczególna, bo nikt przecież nie planował 

sesji w dniu wybuchu działań wojennych na Ukrainie. Będąc radnym pierwszej kadencji miał  

okazję bywać na Ukrainie wraz z delegacją powiatu i uczestniczyć w ich uroczystościach 

narodowych. Wnioskował wówczas o to, żeby powiat częstochowski podpisał porozumienie z 

powiatem śniatyńskim. Tak się stało i przez wiele lat ta przyjaźń była kontynuowana, mimo 

zmian formalnych i administracyjnych na Ukrainie. Cieszy go, że sesja rozpoczęła się od 

przyjęcia jednomyślnego stanowiska, co do niepokoju i protestu przeciwko temu, co się na 

Ukrainie teraz rozgrywa. Liczy na to, że naród ukraiński, któremu Rosjanie odmawiają prawa 

do bycia narodem, poradzi sobie z najazdem wojennym, co jak wierzy,  nastąpi przy wsparciu 

różnych państw, w tym Polski. Ze strony klubu Prawa i Sprawiedliwości deklaruje chęć 

niesienia daleko idącej pomocy narodowi ukraińskiemu, tak jak jednomyślnie, niezależnie od 

poglądów politycznych Rada przyjęła dziś stanowisko. Życzy ukraińskim  przyjaciołom 

wszystkiego, co tylko najlepsze. Dużo siły i wytrwałości w tej bardzo trudnej sytuacji.  

 

Przewodniczący Rady A. Kubat podkreślił, że wszyscy radni, mimo różnych poglądów 

politycznych zagłosowali za oświadczeniem wydanym na początku sesji poprzez aklamację i 

to cieszy. 

 

Ad. 18 

Przewodniczący Rady A. Kubat wobec wyczerpania porządku obrad o godz.11:48 zamknął 

obrady XXXIII Sesji Rady Powiatu.  

 

Sesja była transmitowana i utrwalana za pomocą urządzeń rejestrujących obraz i dźwięk. Nagrania 

obrad są udostępnione w BIP i na stronie internetowej powiatu. Płyta CD z nagraniem audio oraz 

transkrypcją stanowi załącznik 14 do niniejszego protokołu.  

 

Protokół sporządziła: Iwona Ciniewska 


